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Verslag bewonersvergadering Wijkraad Boxmeer Centrum 
Datum: 26 juni 2024 
Aanvang: 19.30 uur 
Locatie: Café Zaal ‘t Centrum         
Aanwezig: zie presentielijst                                       
 

1. Opening 
Eric heet iedereen van harte welkom met dank voor de grote opkomst, ondanks het 
warme weer. Een speciaal welkom aan dhr. W. Engbers, contactfunctionaris 
gemeente Land van Cuijk, en mevr. J. van Kempen, gebiedsmakelaar Gemeente 
Land van Cuijk, die namens de Gemeente Land van Cuijk deze vergadering 
bijwonen.  

 
2. Kascommissie 

De kascommissie bestaat dit jaar uit dhr. H. de Best en mevr. J. Taks. De kascontrole 
is ten huize van Nelly Verheijen, penningmeester uitgevoerd en akkoord bevonden. 
Met dank aan onze penningmeester en de kascommissie stellen we de nieuwe 
kascommissie samen. Dhr. H. de Best blijft nog 1 jaar, mevr. Taks treedt af. Dhr. J. 
Schaap is bereid als 2e persoon zitting te nemen in de kascommissie voor het komend 
jaar. 
 

3. Ontwikkelingen in het centrum 
 Er gebeurt ontzettend veel in het centrum van Boxmeer. Dat geeft natuurlijk de 
nodige overlast voor het verkeer, parkeren e.d.  De Gemeente probeert de overlast 
tot een minimum te beperken, maar het blijft lastig.  
-  De 2 appartementencomplexen in Manebiest zijn opgeleverd. De meeste 

appartementen zijn bewoond. Er gaat nog een derde appartementencomplex, De 
Kroon, gebouwd worden, op de hoek Steenstraat/Burg.Verkuylstraat.  Hiermee 
wordt najaar gestart. Er komt geen ontsluiting voor gemotoriseerd verkeer vanuit 
Manebiest op Burg. Verkuylstraat/ Steenstraat. De ontsluiting wordt aan de 
achterzijde gerealiseerd. Nadat appartementen allemaal opgeleverd zijn wordt de 
inrichting van het park aangepakt. Hiervoor is voor de omwonenden op 24 juni 
een informatie-inloopavond georganiseerd. De schetsen lieten zien, dat dit een 
mooie aanwinst gaat worden in het centrum van Boxmeer.  

- Voortgang verbouwing gemeentehuis. 
De voortgang van de bouw ligt op schema. Eind december zal de bouw worden 
opgeleverd waarna de binnenkant afgewerkt gaat worden. De bedoeling is dat de 
verhuizing eind mei 2025 zal plaatsvinden.  
Aansluitend wordt het Raadhuisplein heringericht echter pas nadat 
bouwactiviteiten zijn afgerond. 

- De herinrichting van de Burg. Verkuylstraat gaat van start nadat de 
bouwactiviteiten in die omgeving zijn afgerond. Men verwacht dat dit in 2026 zal 
zijn, 

- De rotonde bij ’t, Hoogkoor komt daarna in 2027.  
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- Het Weijerplein wordt op dit moment heringericht en men verwacht dat dit eind 
oktober van dit jaar klaar is. 

- Het Titus Brandsmaplein wordt ook nog heringericht, ook nadat de 
bouwactiviteiten bij Karmelveste zijn afgerond.  

 
4. Wijk – en Dorpsraden. 

De meeste kernen in het Land van Cuijk hebben dorpsraden. Alleen Cuijk en 
Boxmeer hebben wijkraden.  
Boxmeer heeft 5 wijkraden (Noord, Oost, Zuid, West en Centrum) De voorzitters van 
deze wijkraden hebben al enkele jaren regelmatig overleg met elkaar. Om de 
communicatie tussen bewoners en wijkraden verder te optimaliseren wordt op dit 
moment gewerkt aan een gezamenlijke website. De bewoners kunnen daar 
informatie vinden die voor alle bewoners van Boxmeer belangrijk zijn. Daarnaast kan 
men via een link doorklikken naar de eigen wijkraad, waarop informatie staat die 
alleen de desbetreffende wijk aangaat. Omdat niet iedereen nog digitaal actief is, 
komt er een flyer op A3-formaat, die huis-aan-huis verspreid wordt. De voorzijde 
bevat algemene informatie voor heel Boxmeer, de achterzijde is per wijk verschillend. 
Hiervoor is een redactie samengesteld waarin per wijkraad 2 personen zitting 
hebben. Harry Flaton zal deze redactie voorzitten. Zij zijn al voortvarend aan de slag 
gegaan. De eerste uitgave staat gepland voor oktober dit jaar. Tegelijkertijd zal de 
website ook online zijn. Het is de bedoeling dat de bewoners op termijn alleen digitaal 
geïnformeerd worden;  
Ook wordt er een informatieavond gehouden voor alle bewoners die de wijkraden 
organiseren in het najaar. Deze wordt in het Elzendaalcollege gehouden. 
 
Enkele vragen/opmerkingen van wijkbewoners: 
- Een bewoner van de Burg. Verkuylstraat klaagt over het vele verkeer dat 

voorbijkomt. (1500 per uur!) Deze klacht heeft hij ook gemeld bij de Gemeente 
middels een brief, maar tot op heden geen antwoord mogen ontvangen. Hij zou 
graag een 30 km zone willen zien voor deze straat en is van plan dit verzoek bij 
de Gemeente in te dienen.  
We gaan dit doorgeven aan de Gemeente met het verzoek snel te antwoorden. 
Wel is de gemeente bezig met een verkeersveiligheidsplan te maken waarbij 
Boxmeer als pilot genomen zou worden. 

- Een bewoner van de Veerstraat vraagt zich af of de wijkraad betrokken wordt bij 
het organiseren van evenementen? De overlast van geluid tijdens de 
evenementen is groot. Men heeft op verschillende manieren geprobeerd dit te 
melden, maar worden van het kastje naar de muur gestuurd, zonder resultaat. De 
bewoner vraagt zich af of de mobiele decibelmeters nog aanwezig zijn en gebruikt 
worden.  
Er is een intentieverklaring ondertekend door alle wijkraden waarin afspraken 
vastgelegd zijn qua geluid/ decibellen e.d. Het blijkt dat men zich er niet altijd aan 
houdt. Dit wordt meegenomen en in overleg met de Gemeente besproken.  
Mevr. Van Kempen, gebiedsmakelaar neemt dit onderwerp alvast mee in haar 
overleg.  

- Een bewoner in de Koorstraat merkt op dat de parkeerplaats ter hoogte van Van 
Dinter gebruikt zou worden voor kleine vrachtwagens. Er staan echter zeer 
regelmatig grote vrachtwagens van Sligro en Hanos geparkeerd die de koelmotor 
aan laten staan tijdens het lossen. Het is hem opgevallen dat in andere plaatsen 
op zo’n parkeerplaats een bord staat met het verzoek om de koelmotor uit te 
zetten. Zou dit hier ook niet mogelijk zijn?  
We gaan dit meenemen. 

- Een bewoner vraagt of het mogelijk is dat antwoorden op de vragen van 
bewoners op de website geplaatst kunnen worden?  
Gaan we regelen. 
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- Het fietsen in het centrum blijft een doorn in het oog voor velen. 
Het is niet goed aangegeven (borden te hoog) en er zijn niet voldoende Boa’s die 
kunnen handhaven.  

- Een bewoner uit de Burg.Verkuylstraat zou graag willen dat de kledingcontainers 
op het plein bij de Jumbo verplaatst worden. Er wordt hele huisraad bij gelegd!! 

- We gaan dit bespreken. 
- Sommigen bewoners vinden dat de Gemeenteapp niet goed werkt. Er wordt niet 

op gereageerd door de Gemeente. 
Die mening wordt niet gedeeld. Werkt juist heel goed.  

- Een bewoner uit de Hoogstraat vindt de groenstrook tussen Hoogstraat en het 
plein bij Albert Hein te hoog worden, waardoor het onoverzichtelijk wordt en er 
onveilige situaties gecreëerd worden. 
We gaan dit bespreken met de Gemeente.  

- Een bewoner van de Koorstraat woont tegenover de geldmaat en ziet dat daar 
regelmatig gedeald wordt.  
We gaan dit doorgeven. 

- Een bewoner vraagt zich af waar de rotonde bij ’t Hoogkoor precies komt en hoe 
dat dan verkeerstechnisch geregeld gaat worden.  
Dit is nog niet bekend, maar er zal tegen die tijd een informatieavond 
georganiseerd worden waar alles uitgelegd wordt. 

- Een bewoner vraagt zich af hoe het onderhoud in het Weijerpark geregeld is? Dit 
laat nogal te wensen over.  
Het Weijerpark hoort bij Wijk Oost, en zij hebben dit al aangekaart bij de 
Gemeente.  

- Een bewoner vraagt of het mogelijk is een openbaar toilet in het centrum te 
plaatsen? 
We gaan dit voorleggen bij de Gemeente. 

- Ee bewoner zou graag een kerstboom op het plein bij A.H. geplaatst willen zien. 
Dit is niet mogelijk na de herinrichting van het plein.  
Misschien een stalen frame boom met lampjes? 

- Hoe staat het met de plannen in de Kloostertuin? 
Hierover zijn wel plannen, maar die zijn nog heel summier. Er zijn diverse partijen 
die hierover mee moeten beslissen waaronder de VVE, en zij hebben nog geen 
overeenstemming bereikt. We volgen de ontwikkelingen wel, maar hebben er als 
wijkraad geen invloed op. 

- Piet Hutten laat weten dat hij tegenwoordig in Steenstraat woont.  
Wij heten hem van harte welkom. 

 
5. Wijkagent. 

Er zou vanavond een wijkagent komen praten over veiligheid in het centrum. 
Aangezien hij ook dienst heeft en het druk is, is hij helaas verhinderd. 
Problemen melden via nummers die op flyer vermeld staan. Deze is huis-aan-huis 
verspreid. Voor wie de gegevens graag wil ontvangen kan dit via contactformulier 
Wijkraad aanvragen. 

       
      6, Het bezoek van de burgemeester aan Boxmeer. 
             Burgemeester Moorman is op 24-11-2023 in het kader van Rondje 33 al in Boxmeer 
geweest, maar in een andere setting. 

 De voorzitters van de wijkraden hebben daarnaast de burgemeester uitgenodigd om 
per fiets de wijken te bezoeken. Daarbij werd elke voorzitter in de gelegenheid 
gesteld om zijn/haar speerpunten in de wijk te laten zien en te bespreken.  

 
7. Meer groen in het centrum.  

Harry Flaton vertelt dat hier een aantal jaren geleden al plannen voor waren. Destijds 
was het animo niet zo groot en is het op de achtergrond geraakt. De laatste tijd wordt 



4 

 

hieraan ook landelijk veel meer aandacht besteed omdat de klimaatveranderingen 
toch zichtbaar worden met veel extremen. Meer vergroening wordt sterk gepromoot. 
De Gemeente zal de geveltuintjes aanleggen door stoeptegels te verwijderen en 
afsluitbanden te plaatsen. De planten worden samen met de bewoners geplant en het 
is de bedoeling dat de bewoners de planten onderhouden. Water geven en snoeien. 
Dat laatste zou in samenwerking met de wijkraad kunnen gebeuren.  
Dorien en Nelly hebben in de Steenstraat gekeken welke plekken geschikt zouden 
zijn en deze gefotografeerd. Daarna is er overleg gevoerd met de Gemeente, die 
vervolgens de foto’s heeft voorgelegd aan de afdeling groen en civiel van de 
Gemeente. Er moest gekeken worden of plekken geschikt zouden zijn hiervoor. 
Nadat dit bekend was, hebben we de bewoners van die plekken een brief gestuurd 
en zijn daarna persoonlijk gaan vragen of men mee wilde werken. Er zijn nu diverse 
bewoners die enthousiast zijn en er graag aan meewerken. Als de bewoner niet 
graag wil meewerken, wordt dat uiteraard gerespecteerd.   
In het zuidelijk deel van de Steenstraat zijn een aantal bewoners enthousiast, 
alsmede bij de Pomp en ter hoogte van Etos/ Schoenwinkel Lamee.  
Mochten er meer bewoners enthousiast zijn, meld u dan: 

 Via website contactformulier 

 Via brief afgeven Steenstraat 122 

 Via mail: info@wijkraadcentrumboxmeer.nl 
De geveltuintjes worden in het najaar aangelegd. 
 
 

8. Ontmoetingsdag 
Al enkele jaren organiseren wij een ontmoetingsdag met activiteiten om elkaar te 
leren kennen en samen iets te doen. Ook dit jaar willen we weer een ontmoetingsdag 
organiseren in het najaar. 
Daarbij is alle hulp welkom en ook nieuwe ideeën natuurlijk. Het bijpraten is 
belangrijk, maar een activiteit is wenselijk, Dus wilt u graag helpen…meldt u aan. 

 
9. Rondvraag 

De vragen in de rondvraag zijn verwerkt onder punt 4. 
 

 Eric sluit de vergadering en dankt voor de aandacht.  
 

 
Boxmeer 26 juni 2024 
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